



(1919-2007)

Isaacs, Richard - The death of Richard Charles Isaacs occurred at his residence, Ridgewood Veterans' Wing, on Saturday, January 6, 2007. Richard was born in Saint John, a son of the late Michael and Elizabeth (McDevitt) Isaacs, and was the last surviving member of his immediate family. He was a veteran of the Second World War, having proudly served with the Royal Canadian Navy from 1939-1945.

Following the war, he was employed with the Dept. of Veterans' Affairs and then with Canada Post Corporation, retiring in 1974. He was predeceased by his beloved wife, the former Eleanore McGuire, in 1997. He is survived by his children, Patricia, David (Denise), Phillip (Twilah), Richard (Holly), Sean, and Zeta; his grandchildren, Natasha, Jocelyn, Darcy, Sarah, Megan, Jason, Luke, Andrea, Ryan, Erin, Ian, and Isaac; and his great-grandson, Matthew. In keeping with Richard's wishes, there will be no visitation. A private memorial service will be held at a later date. Remembrances may be made to the NBCC Foundation, or the charity of your choice.



Isaacs, Richard – Le décès de Richard Charles Isaacs, s'est produit à sa résidence, Pavillon Ridgewood Veterans', le samedi 6 janvier 2007. Richard est né à Saint-Jean, un fils de feu Michael et Elizabeth (McDevitt) Isaacs et était le dernier survivant de sa famille immédiate. Il était un vétéran de la seconde guerre mondiale, ayant fièrement servi avec la Marine royale du Canada de 1939 à 1945. Après la guerre, il a travaillé avec le Ministère des anciens combattants, puis avec la Société canadienne des postes, et prenait sa retraite en 1974. Il fut prédécédé par son épouse bien-aimée, Madame Eleanore McGuire, en 1997. Il laisse dans le deuil ses enfants, Patricia, David (Denise), Phillip (Twilah), Richard (Holly), Sean et Zeta ; ses petits-enfants, Natasha, Jocelyn, Darcy, Sarah, Megan, Jason, Luke, Andrea, Ryan, Erin, Ian et Isaac ; et son arrière-petit-fils, Matthew. Conformément aux souhaits de Richard, il y n'aura aucun droit de visite. Un service commémoratif privé se tiendra à une date ultérieure. In Memoriam, un don peut être fait à la Fondation du CCNB ou à l'organisme de bienfaisance de votre choix.